

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1576

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1576

1990

1. Nos. 27512-27530

TABLE OF CONTENTS

1

*Treaties and international agreements
registered from 17 August 1990 to 30 August 1990*

	<i>Page</i>
No. 27512. Brazil and Zimbabwe:	
Trade Agreement (with annexes). Signed at Harare on 20 June 1988	3
No. 27513. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Canada:	
Convention providing for the reciprocal recognition and enforcement of judgments in civil and commercial matters. Signed at Ottawa on 24 April 1984	31
No. 27514. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Senegal:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning certain commercial debts (The United Kingdom/Senegal Debt Agreement No. 5 (1986)) (with annex). Dakar, 21 April and 11 May 1987	49
No. 27515. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Madagascar:	
Exchange of notes constituting the United Kingdom/Madagascar Debt Agreement No. 5 (1986) (with annex). Antananarivo, 13 May and 3 June 1987	63
No. 27516. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Sweden:	
Convention on social security (with protocol concerning medical treatment). Signed at Stockholm on 29 June 1987	77

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1576

1990

I. Nos 27512-27530

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 août 1990 au 30 août 1990*

	<i>Pages</i>
N° 27512. Brésil et Zimbabwe :	
Accord de commerce (avec annexes). Signé à Harare le 20 juin 1988	3
N° 27513. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Canada :	
Convention pour la reconnaissance et l'exécution réciproque des jugements en matière civile et commerciale. Signé à Ottawa le 24 avril 1984.....	31
N° 27514. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Sénégal :	
Échange de notes constituant un accord relatif à certaines dettes commerciales [Accord n° 5 (1986) entre le Royaume-Uni et le Sénégal relatif à des dettes] (avec annexe). Dakar, 21 avril et 11 mai 1987	49
N° 27515. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Madagascar :	
Échange de notes constituant l'Accord n° 5 (1986) entre le Royaume-Uni et Madagascar relatif à des dettes (avec annexe). Antananarivo, 13 mai et 3 juin 1987...	63
N° 27516. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Suède :	
Convention de sécurité sociale (avec protocole relatif au traitement médical). Signée à Stockholm le 29 juin 1987	77